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NOTIFICATION

	1.
	Member to Agreement notifying: REPUBLIC OF KOREA
If applicable, name of local government involved:  

	2.
	Agency responsible: Korea Food and Drug Administration

	3.
	Products covered (provide tariff item number(s) as specified in national schedules deposited with the WTO; ICS numbers should be provided in addition, where applicable):  Food products.

	4.
	Regions or countries likely to be affected, to the extent relevant or practicable: All countries.

	5.
	Title, language and number of pages of the notified document: Proposed amendment of the standards & specifications for Foods (Available in Korean, 11 pages).

	6.
	Description of content:  

- Establishment of Standard and Specification for Solar sea salt

- Establishment of method for Chloramphenicol in Honey

- Establishment of method for detection of Irradiated foods (Items:  dried spices and their preparations, complex seasoned food, potato, garlic, fresh mushroom, dried mushroom, and onion)

	7.
	Objective and rationale: [ X ] food safety, [   ] animal health, [   ] plant protection,

[   ] protect humans from animal/plant pest or disease, [   ] protect territory from other damage from pests  

	8.
	International standard, guideline or recommendation:

[   ] Codex Alimentarius Commission, [   ] World Organization for Animal Health (OIE), [   ] International Plant Protection Convention, [ X ] None

If an international standard, guideline or recommendation exists, give the appropriate reference and briefly identify deviations:  

	9.
	Relevant documents and language(s) in which these are available: The Korea Food and Drug Administration advance Notice No. 2006-246 (7 December 2006) (Available in Korean)

	10.
	Proposed date of adoption: To be determined.

	11.
	Proposed date of entry into force: To be determined.

	12.
	Final date for comments: 60 days after the date of notification
Agency or authority designated to handle comments: [   ] National notification authority, [ X ] National enquiry point, or address, fax number and E-mail address (if available) of other body:  

International Trade & Legal Affairs Office 

Korea Food & Drug Administration

#5 Nokbun-dong, Eunpyung-Ku

Seoul, 122-704 Korea

Fax:: (82 2) 356 2893
E-mail: wtokfda@kfda.go.kr

	13.
	Texts available from: [   ] National notification authority, [ X ] National enquiry point, or address, fax number and E‑mail address (if available) of other body:  

Documents are available from the Korea Food and Drug Administration website
(www.kfda.go.kr). Also available from:
International Trade & Legal Affairs Office 

Korea Food & Drug Administration

#5 Nokbun-dong, Eunpyung-Ku

Seoul, 122-704 Korea

Fax:: (82 2) 356 2893
E-mail: wtokfda@kfda.go.kr

	世界贸易组织
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	卫生及植物卫生措施委员会
	原文: 英文


通  报

	1.
	通报发布方: 韩国
适用时，列出涉及的地方政府名称: 

	2.
	负责机构: 韩国食品药物管理局(KFDA)

	3.
	所覆盖产品(提供在WTO备案的国家目录中指定的关税条目号；如可能，可另提供国际商品系统编号(CIS)): 食品 

	4.
	只要相关或可行，可能受影响的地区或国家: 所有贸易伙伴

	5.
	通报文件的标题、语言及页数: 食品标准和规范的拟订修正案(提供韩文，11页)。

	6.
	内容简述: 

-　制定日晒海盐的标准和规范。
-　规定蜂蜜喷洒氯霉素的方法。
-　规定辐照食品的检测方法(项目:干香料及其半成品, 混合调料食品、马铃薯、大蒜、鲜蘑、干蘑及洋葱)。

	7.
	目标与理由: [ X ]食品安全，[]动物健康，[  ]植物保护，[  ]保护人类免受动/植物有害生物的危害，[ 　]保护国家免受有害生物的其它危害: 

	8.
	国际标准、指南或要求:

[  ] 食品法典委员会，[  ] 国际兽医局，

[  ]国际植物保护公约，[ X ] 无

如已制定国际标准、指南或建议，提供适当的参考信息并简要说明与其不同之处: 

	9.
	可提供的相关文件及文件语种: KFDA第2006-246号预告通知(2006年12月7日）（提供韩文)。

	10.
	拟批准日期: 待定

	11.
	拟生效日期: 待定

	12.
	意见反馈截止日期: 通报日后60天
负责处理反馈意见的机构: [  ] 国家通报机构，[ X ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 

International Trade & Cooperation Team

Korea Food and Drug Administration

#194 Tongilro, Eunpyeong-gu

Seoul, 122-704 Korea

Tel: (82 2) 380 1661

Fax: (82 2) 356 2893

E-mail: wtokfda@kfda.go.kr

	13.
	文本可从以下机构得到: [  ]国家通报机构，[ X ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 韩国食品药物管理局网站提供相关文件(www.kfda.go.kr). 另可从以下单位获取:
International Trade & Cooperation Team

Korea Food and Drug Administration

#194 Tongilro, Eunpyeong-gu

Seoul, 122-704 Korea

Tel: (82 2) 380 1661

Fax: (82 2) 356 2893

E-mail: wtokfda@kfda.go.kr


